



CANADIAN ASSOCIATION OF AFRICAN STUDIES
ASSOCIATION CANADIENNE DES ÉTUDES AFRICAINES

Conference Secretariat
School of International Affairs
Carleton University
Ottawa, Ontario K1S 5B6
Tel: (613) 788-6671

April 28, 1989

Dear Colleague:

Enclosed you will find a copy of the panel(s) on which you appear in the forthcoming annual conference of the Canadian Association of African Studies.

A copy of the complete conference programme will be available at registration on Wednesday, May 11, from 10:00 a.m. to 4:30 p.m. in the Mezzanine Lounge, second floor, Loeb Building, Carleton University.

We would request that paper-givers bring two copies of their papers to the Registration Desk: one copy for the discussant and one for the purpose of photocopying. Discussants will be able to pick up their papers after 4:30 p.m. on Wednesday at the Registration Desk.

We look forward to seeing you.

Yours sincerely,

Elizabeth James

Elizabeth James
Co-ordinator



CANADIAN ASSOCIATION OF AFRICAN STUDIES
ASSOCIATION CANADIENNE DES ÉTUDES AFRICAINES

Congrès ACEA/CAAS 1989
School of International Affairs
Carleton University
Ottawa, Canada K1S 5B6
Tél: (613) 788-6671

1-613-555-1212

seug - 788-2777

le 28 avril 1989

Cher(e) collègue:

Veuillez trouver ci-jointe une liste des séances de travail du Congrès de l'ACEA auxquelles vous êtes censé participer. Des exemplaires du programme de tous les travaux du Congrès seront disponibles au bureau d'inscription (que vous trouverez au 2e étage de l'Edifice Loeb) entre 10 h et 16 h du mercredi, le 11 mai.

Nous vous prions de bien vouloir déposer deux exemplaires de votre communication au bureau d'accueil. Une copie sera destinée au commentateur de votre séance, l'autre pour des fins communications au bureau d'accueil à partir de 16 h 30 du mercredi, le 11 mai.

Merci d'avance pour votre aimable collaboration. Nous nous réjouissons à vous voir chez nous très bientôt.

Pour le Comité organisateur,

Elizabeth James

Elizabeth James
Coordinatrice